
Fra: Olav Villanger <olav.villanger@gmail.com> 
Sendt: mandag 2. september 2019 13.59 
Til: Postmottak Radøy 
Emne: Fwd: 18/9421 Svar på spørsmål om trafikksikring 
 

Er det andre som kan svare på dette ?? 

 

Mvh.Olav Villanger 

 

 

Videresendt melding: 

 

Fra: Olav Villanger <olav.villanger@gmail.com> 

Emne: Re: 18/9421 Svar på spørsmål om trafikksikring 

Dato: 28. august 2019 kl. 11.18.31 CEST 

Til: Einar Færø <Einar.Faero@radoy.kommune.no> 
 

Hei 

Viser til tidlegare mail angåande trafikksikring i Austmarka. 

Kva har skjedd og kva planar har de med denne saka ?? 

Det har no gått over eit år og eg har ikkje sett noko resultat.Håpar på eit snarleg svar. 

 

Mvh.Olav Villanger 

 

 

 

 

 

 

 

 

14. jun. 2018 kl. 09.34 skrev Einar Færø <Einar.Faero@radoy.kommune.no>: 

 
Sjå vedlagte saksdokument 
  

<Svar på spørsmål om trafikksikring(1).pdf> 
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